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INTERPELACJA 

 

 

w sprawie zakończonej inwestycji drogowej przy ul. Kurlandzkiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z zakończeniem inwestycji drogowej przy ul. Kurlandzkiej 

polegającej na budowie dwóch rond oraz wiaduktu zwracam się z pytaniami: 

 

1. Czy możliwe jest dokonanie dodatkowych nasadzeń drzew od strony os. 

Czecha? W opinii mieszkańców posadzona liczba roślin jest niewystarczająca 

(pojawiły się głównie niskie, przygruntowe rośliny, a nie drzewa). W załączniku 

zdjęcia niskich roślin oraz miejsca, gdzie przykładowo można nasadzić 

drzewa. 

2.  Czy można prosić o zerwanie folii zabezpieczających z ekranów 

dźwiękoszczelnych wzdłuż ul. Kurlandzkiej w trybie pilnym? Wykonawca 

zostawił naklejone folie, które pod wpływem działania czynników 
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atmosferycznych odpadają. Zerwane przez wiatr folie zaśmiecają prywatne 

posesje oraz ulice. Pozostawione na ekranach wyglądają mało estetycznie 

(zdjęcie w załączniku). 

3. Czy różne rodzaje materiałów zastosowanych do budowy chodnika oraz drogi 

rowerowej wynikają z założeń projektowych, czy są błędem wykonawcy? 

Obecnie zastosowane łączenia wyglądają mało estetycznie. Przy inwestycji za 

kilkadziesiąt milionów taka sytuacja nie powinna mieć miejsca i oceniana jest 

przez mieszkańców, jako „fuszerka” budowlana. Czy taki był zamysł? Z czego 

wynika taki stan rzeczy (zdjęcie w załączniku). 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 
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